



Conditions générales de vente / Terms and conditions Africa Financial Summit-AFIS 2026

Version française (English version on page 6)

L'Africa Financial Summit-AFIS 2026 est organisé par Africa Communication Events France, immatriculée à Paris sous le Numéro 902 831 395. Son siège social se trouve au 57 bis Rue d'Auteuil, 75016 Paris (France).

Les présentes conditions générales de vente s'appliquent à l'événement Africa Financial Summit 2026 et régissent les relations, qu'il s'agisse de sponsor(s), de partenaire(s) et/ou de participant(s) dans le cadre de leur contribution financières et/ ou participation financière avec la société Africa Communication Events France, organisateur du Forum. En validant leur participation, partenariat et/ou commande, le sponsor(s), le partenaire et/ou le participant déclare accepter sans réserve les termes de ladite commande ainsi que l'intégralité des présentes conditions générales de vente et celles du prestataire Mediactive (plateforme Aloha), dans le cadre de la billetterie électronique pour l'achat des entrées individuelles et/ou groupées à l'évènement.

1. Procédure de pré-inscription

L'Africa Financial Summit s'adresse en priorité aux financiers de premier plan (banque, assurance, marchés de capitaux, fintech, microfinance, etc) qui occupent la fonction de président, président-directeur général, directeur général, membre du comité exécutif, associé etc.

Les accords de sponsoring, de partenariats et la pré-inscription sont confirmés sous réserve des disponibilités, d'une représentation équilibrée des secteurs, des pays et de la conformité du profil aux critères d'admission du Forum (selon la charte ACE).

2. Sponsoring, partenariat et frais d'inscription

1 - Le montant dû à Africa Communication Events France pour le sponsoring et le partenariat sont confirmés par un Bon de Commande préalable et/ou un contrat spécifique.

2 - Le montant dû à Africa Communication Events France pour l'inscription est indiqué sur le bulletin de pré-inscription et sur la page d'inscription du site internet officiel de l'événement. Il est exigible à la signature du bulletin, et, en tout état de cause, avant le début de la manifestation. En cas de défaut de paiement à l'ouverture de l'Africa Financial Summit 2026, l'organisateur est en droit de refuser l'accès aux conférences, faute d'un règlement immédiat et intégral du montant dû par Carte de Crédit (CB).



Pour bénéficier du tarif early bird (dont le nombre est limité), le paiement doit être fait immédiatement. A défaut, le bénéfice du tarif early bird sera perdu et le tarif suivant sera automatiquement appliqué.

Le montant réglé lors de l'inscription comprend la participation à toutes les conférences, une documentation complète sur le Forum, des rafraîchissements, deux déjeuners et un dîner de gala (en fonction du statut).

Les prix indiqués sont réputés exacts au moment de leur publication. Africa Communication Events France se réserve le droit de les modifier à tout moment, mais ces modifications n'affectent pas les inscriptions validées auparavant.

3. Annulation

a - Sponsoring et Partenariat

Dans l'hypothèse où, postérieurement à l'engagement du sponsor et/ou du partenaire et plus de soixante (60) jours avant le premier jour de l'Événement, le Sponsor et/ou partenaire décide de se rétracter de son engagement, l'Organisateur restituera la contrepartie financière versée par le sponsor et/ou du partenaire déduction faite du montant des droits et avantages dont le sponsor et/ou le partenaire aura bénéficié jusqu'à la date d'effet de la rétractation. Ce montant sera déterminé par l'Organisateur uniquement. Le sponsor et/ou le partenaire renonce à toute contestation et tout recours à ce titre.

Toute rétractation notifiée moins de soixante (60) jours avant le premier jour de l'Événement sera sans effet sur les sommes dues. Dans ce cas, l'intégralité des sommes versées restera définitivement acquise à l'Organisateur, sans possibilité de remboursement ni de recours de la part du Sponsor et/ou du Partenaire. Par ailleurs, si le Sponsor et/ou le Partenaire n'a pas encore réglé l'intégralité des sommes dues à la date de sa rétractation, l'Organisateur sera en droit d'en exiger le paiement immédiat du solde restant, que le Sponsor et/ou le Partenaire s'engage à régler sans délai.

b - Ticketing, entrées individuelles et/ou groupées

Africa Communication Events France n'effectue aucun remboursement, quelle que soit la cause de l'annulation. Tout participant dans l'impossibilité de participer peut se faire remplacer par une personne de niveau hiérarchique équivalent, sous réserve de l'accord express et préalable de l'Organisateur. Cette demande de substitution doit être communiquée le plus tôt possible et ne pourra en aucun cas être acceptée moins de vingt (20) jours avant le début du Forum.

Cas de force majeure

Par exception au principe ci-dessus, deux situations donnent lieu à remboursement intégral de la contribution financière versée :



Annulation définitive de l'Événement : si l'Événement est entièrement et définitivement annulé — et non simplement reporté — en raison d'un cas de force majeure, l'Organisateur procédera au remboursement intégral des sommes versées par le participant.

Rétractation du participant : si le participant se trouve dans l'impossibilité de participer en raison d'un cas de force majeure qui lui est propre, il pourra se rétracter et obtenir le remboursement de sa contribution financière, sous réserve de fournir tout justificatif probant attestant dudit cas de force majeure.

4. Conditions spécifiques liées à une pandémie/crise sanitaire (ie. Type Covid,...)

Les organisateurs se conforment aux obligations sanitaires légales en vigueur dans le pays et/ou préconisées par l'OMS à la date de l'événement. Ils s'engagent à mettre en place toute mesure nécessaire dans le cadre d'une crise sanitaire avérée (port du masque, jauge, vérification du pass sanitaire, etc).

Les participants, sponsor(s) et/ou partenaire(s) s'engagent à respecter ces obligations. Ils s'assurent au moment de leur inscription du respect des contraintes imposées, notamment en termes de vaccination (« pass sanitaire/pass vaccinal »). Une annulation liée à l'absence de pass sanitaire/pass vaccinal ne donnera lieu à aucun remboursement.

5. Voyage et séjour

Les participants, sponsor(s) et/ou partenaire(s) à l'Africa Financial Summit 2026 prennent en charge leur voyage et leur séjour.

6. Règlementation des visas

L'Africa Financial Summit 2026 se tiendra à Luanda en Angola.

L'attention des ressortissants de pays soumis à visa est attirée sur la durée de la procédure d'obtention du visa pour le pays. Il est recommandé d'effectuer sa demande au minimum 2 semaines avant la date prévue du voyage.

Pour plus de détails, veuillez consulter le site officiel des services d'immigration angolais :

<https://www.sme.gov.ao>

La demande peut généralement être effectuée via le système de pré-visa en ligne (e-Visa), suivi de la délivrance du visa à l'arrivée à l'aéroport.

Si nécessaire et sur demande uniquement, l'organisateur transmettra au participant une lettre officielle validant sa participation. Compte tenu des délais d'obtention d'un visa, aucune demande de la sorte ne sera traitée moins d'un mois avant l'événement.



7. Protection des données personnelles

Les informations recueillies sont enregistrées dans un fichier informatisé par Africa Communication Events et ALOHA EVENTS, by Mediactive Events pour :

1° l'identification des participants à l'Africa Financial Summit 2026. La base légale du traitement est **LE CONTRAT.**

2° la création d'une base clientèle nécessaire à la commercialisation des produits proposés par le groupe JEUNE AFRIQUE MEDIA GROUP et ses filiales. La base légale du traitement est **L'INTERET LEGITIME.**

Les données collectées seront communiquées aux destinataires suivants : **Organisateur du Forum, personnel d'accueil, sécurité.**

Les données personnelles des personnes inactives de cette base seront supprimées au bout de 36 mois.

Vous pouvez accéder aux données vous concernant, les rectifier, demander leur effacement ou exercer votre droit à la limitation du traitement de vos données.

Consultez le site cnil.fr pour plus d'informations sur vos droits.

Pour exercer ces droits ou pour toute question sur le traitement de vos données dans ce dispositif, vous pouvez contacter : register@afis.africa

Si vous estimez, après nous avoir contactés, que vos droits « Informatique et Libertés » ne sont pas respectés, vous pouvez adresser une réclamation à la CNIL.

8. Droit à l'image

L'utilisation d'appareils photo, audio et vidéo pendant l'Africa Financial Summit 2026 est strictement réglementée.

L'organisateur se réserve le droit d'autoriser des enregistrements ou captations des conférences et leur diffusion hors de l'enceinte du Forum.

En vous inscrivant et/ou participant à l'Africa Financial Summit 2026, vous reconnaissez être susceptible d'être interviewé, filmé ou photographié dans ce contexte professionnel et vous autorisez l'organisateur à utiliser ces éléments dans le monde entier à des fins commerciales ou promotionnelles pendant une durée de 10 ans.

Conformément aux dispositions de l'article L 112-2 du code de la propriété intellectuelle, le libre accès aux données qui vous concernent est garanti. Vous pouvez à tout moment vérifier l'usage qui est fait et disposer du droit de retrait de ces données si vous le jugez utile.

9. Limite de responsabilité



En acceptant les présentes conditions générales, vous dégagez Africa Communication Events France de toute responsabilité concernant les frais d'annulation, y compris les taxes administratives, qui en résulteraient pour les participants.

10. Obligations des participants, sponsor(s) et/partenaire(s)

Africa Communication Events France se réserve le droit d'interdire l'accès du Forum à tout participant, sponsor(s) et/ou partenaire(s) dont le comportement est de nature à en perturber le déroulement. L'organisateur est souverain dans cette décision, qui peut concerner, notamment : les personnes présentant un risque sécuritaire, celles qui troublent les conférences ou les autres participants par leur tapage ou leur tenue vestimentaire, ou encore les personnes ne respectant pas les présentes conditions générales.

Par votre inscription à l'Africa Financial Summit 2026, vous acceptez de suivre les instructions qui vous seront données par l'organisateur ou par le gestionnaire du lieu de la conférence dans le but de garantir le confort et la sécurité de tous les participants.

11. Assurance

Chaque sponsor(s) participant(s) ou sociétés participantes et/ou ses représentants à l'Africa Financial Summit 2026 reconnaissent être titulaire d'une assurance RC (Responsabilité civile). Cette assurance doit couvrir tous les dommages que chaque participants ou sociétés participantes et/ou ses représentants pourraient occasionner directement et/ou indirectement à des tiers lors de la tenue de l'évènement.



Terms and conditions

Africa Financial Summit 2026

The Africa Financial Summit 2026 is organised by Africa Communication Events France, registered under number 902831395, at 57 bis rue d'Auteuil, 75 016 Paris (France), the registered office

The terms and conditions herein apply to the Africa Financial Summit 2026 (the Forum). They govern the relationship between you, the participant, and Africa Communication Events France (the Organiser), the organiser of the Forum. By submitting a registration form to attend the Africa Financial Summit, you agree to be bound by the terms and conditions of the Africa Financial Summit, in addition to the general terms and conditions for the use of Mediactive (Aloha platform), the online ticket-sales service.

These general terms and conditions of sale apply to the event the Africa Financial Summit 2026 and govern the relationships, whether it concerns sponsor(s), partner(s), and/or participant(s) regarding their financial contributions and/or participation with the company Africa Communication Events France, organizer of the Forum. By validating their participation, partnership, and/or order, the sponsor(s), partner, and/or participant declares unconditional acceptance of the terms of said order as well as the entirety of these general terms and conditions of sale and those of the provider Mediactive (Aloha platform), within the framework of electronic ticketing for the purchase of individual and/or group entries to the event.

1. Pre-registration Procedure

The Africa Financial Summit-AFIS is primarily aimed at financial institutions with positions of President/CEO, member of the board, partner, Managing Director, member of executive committee, etc. Confirmation of registration is subject to availabilities, balanced representation of sectors and countries of origin and conformity to the admission criteria of the Forum.

Sponsorship agreements, partnerships, and pre-registration are confirmed subject to availability, balanced representation of sectors and countries, and compliance of the profile with the admission criteria of the Forum (according to the ACE charter).

2. Sponsorship, Partnership, and Registration Fees



a - The amount due to Africa Communication Events France for sponsorship and partnership is confirmed by a prior Purchase Order and/or a specific contract.

b - The amount due to Africa Communication Events France for registration is indicated on the pre-registration form and on the registration page of the official event website. It is payable upon signature of the form, and in any case, before the start of the event. In case of non-payment at the opening of the Africa Financial Summit 2026, the organizer is entitled to refuse access to the conferences, in the absence of immediate and full payment of the amount due by Credit Card (CB).

To benefit from the early bird rate (which is available in limited quantity), payment must be made immediately. Otherwise, the early bird rate will be forfeited, and the next applicable rate will automatically apply.

The amount paid upon registration includes participation in all conferences, complete documentation on the Forum, refreshments, two lunches, and a gala dinner (depending on the status). The prices indicated are deemed accurate at the time of publication. Africa Communication Events France reserves the right to modify them at any time, but these modifications do not affect registrations validated beforehand.

3. Cancellation

a - Sponsorship and Partnership

In the event that, after the sponsor and/or partner has entered into the agreement and more than sixty (60) days before the first day of the Event, the sponsor and/or partner decides to withdraw from the agreement, the Organiser shall refund the financial consideration paid by the sponsor and/or partner, less the value of the rights and benefits from which the sponsor and/or partner has benefited up to the effective date of the withdrawal. This amount shall be determined solely by the Organiser. The sponsor and/or partner waives any right to dispute or appeal in this regard.

Any withdrawal notified less than sixty (60) days before the first day of the Event shall have no effect on the sums due. In such cases, all sums paid shall be retained by the Organiser, with no possibility of a refund or recourse on the part of the Sponsor and/or Partner. Furthermore, if the Sponsor and/or Partner has not yet paid the full amount due by the date of their withdrawal, the Organiser shall be entitled to demand immediate payment of the outstanding balance, which the Sponsor and/or Partner undertakes to settle without delay.

b – Ticketing individual and/or group entries

Africa Communication Events France will not issue any refunds, regardless of the reason for cancellation. Any participant unable to attend may be replaced by a person of equivalent seniority, subject to the Organiser's express prior consent. This request for substitution must be communicated



as soon as possible and may under no circumstances be accepted less than twenty (20) days before the start of the Forum.

Force majeure

As an exception to the above principle, two situations give rise to a full refund of the financial contribution paid:

Definitive cancellation of the Event: if the Event is entirely and definitively cancelled — and not merely postponed — due to a case of force majeure, the Organiser shall refund in full the sums paid by the participant.

Withdrawal by the participant: if the participant is unable to attend due to a force majeure event affecting them personally, they may withdraw and obtain a refund of their financial contribution, subject to providing conclusive evidence of said force majeure event.

4. Specific Conditions related to a pandemic/health crisis (e.g., Covid type, etc.)

The organizers comply with the legal health obligations in force in the country and/or recommended by the WHO at the date of the event.

They undertake to implement any necessary measures in the event of a confirmed health crisis (mask-wearing, capacity limit, verification of health pass, etc.). Participants, sponsor(s), and/or partner(s) undertake to comply with these obligations. They ensure at the time of registration compliance with the imposed constraints, particularly in terms of vaccination ("health pass/vaccine pass").

Cancellation due to the absence of a health pass/vaccine pass will not result in any refund.

5. Travel and Accommodation Participants

Sponsor(s), and/or partner(s) at the Africa Financial Summit 2026 are responsible for their travel and accommodation.

6. Visa Regulations

The Africa Financial Summit 2026 will be held in Luanda, Angola.

For nationals of countries requiring a visa, please be aware that the application process takes time. You must apply a minimum of 2 weeks before your travel date.

For more information, please consult the official website of the Angolan Immigration Services: <https://www.sme.gov.ao>



The application can generally be completed through the online pre-visa system (e-Visa), followed by the issuance of the visa upon arrival at the airport.

If necessary and at your request, the organizer will provide you with an official letter confirming your participation. Due to visa processing times, no such requests will be processed less than a month prior the event.

7. Personal Data Protection

The information collected is recorded in a computerized file by Africa Communication Events and ALOHA EVENTS, by Mediactive Events for:

1° the identification of participants in the Africa Financial Summit 2026. The legal basis for processing is THE CONTRACT.

2° the creation of a customer base necessary for the marketing of products offered by the JEUNE AFRIQUE MEDIA GROUP and its subsidiaries. The legal basis for processing is LEGITIMATE INTEREST.

The collected data will be communicated to the following recipients: Forum Organizer, reception staff, security.

Personal data of inactive persons in this database will be deleted after 36 months. You can access your data, rectify it, request its deletion, or exercise your right to limit the processing of your data.

Consult the website cnil.fr for more information on your rights. To exercise these rights or for any questions about the processing of your data in this system, you can contact: register@afis.africa

If you believe, after contacting us, that your "Computer and Liberties" rights are not respected, you can make a complaint to the CNIL.

8. Right to Image

The use of cameras, audio, and video devices during the Africa Financial Summit 2026 is strictly regulated.

The organizer reserves the right to authorize recordings or captures of the conferences and their distribution outside the Forum premises.

By registering and/or participating in the Africa Financial Summit 2026, you acknowledge that you may be interviewed, filmed, or photographed in this professional context, and you authorize the organizer to use these elements worldwide for commercial or promotional purposes for a period of 10 years.

In accordance with the provisions of Article L 112-2 of the Intellectual Property Code, free access to data concerning you is guaranteed.



You can verify at any time the use made of them and have the right to withdraw this data if you deem it necessary.

9. Limitation of Liability

By accepting these general conditions, you release Africa Communication Events France from any liability regarding cancellation fees, including administrative taxes, that may result for the participants.

Obligations of Participants, Sponsor(s), and/or Partner(s) Africa Communication Events France reserves the right to prohibit access to the Forum to any participant, sponsor(s), and/or partner(s) whose behavior is likely to disrupt its progress.

The organizer has sole discretion in this decision, which may concern, in particular: persons presenting a security risk, those who disturb the conferences or other participants with noise or inappropriate attire, or those who do not comply with these general conditions.

By registering for the Africa Financial Summit 2026, you agree to follow the instructions given to you by the organizer or by the conference venue manager in order to ensure the comfort and safety of all participants.

10. Obligations of participants, sponsors and/or partners

Africa Communication Events France reserves the right to deny access to the Forum to any participant, sponsor(s) and/or partner(s) whose behaviour is likely to disrupt the event. The organiser has sole discretion in this decision, which may apply, in particular, to: persons posing a security risk; those who disrupt the conferences or other participants through their behaviour or attire; or those who fail to comply with these terms and conditions.

By registering for the Africa Financial Summit 2026, you agree to follow the instructions given to you by the organiser or the conference venue manager in order to ensure the comfort and safety of all participants.

11. Insurance

Each sponsor(s) participant(s) or participating companies and/or their representatives at the Africa Financial Summit 2026 acknowledge that they have liability insurance (RC).

This insurance must cover all damages that each participant or participating companies and/or their representatives may directly and/or indirectly cause to third parties during the event.